## Al Hassan Engineering Co. S.A.O.G.

al Hassan

# شركة الحسن الهندسية ش.م.ع.ع

الحلول الهندسية من خلال الكفاءات البشرية

Engineering Solutions Through People Power

Engineering, Procurement & Construction Contractor in Oil, Gas, Petrochemicals, Power, Water & Wastewater Sectors (Civil, Structural, Mechanical, Electrical, Instrumentation, Painting, Coating & Pipeline Disciplines)

التاريخ: 12 سبتمبر 2019

تأكيداً للجهود المبذولة نحو الإرتقاء بواقع العمل لـ شركة الحسن الهندسية شمعع، فإن الهيئة العامة لسوق المال وبعد التشاور مع المعنيين أصدرت قراراً بحل مجلس إدارة شركة الحسن الهندسية ش.م. ع. ع وتعيين مجلس إدارة مؤقت لحين إختيار مجلس إدارة جديد.

وتتوجه إدارة الشركة بالشكر والإمتنان للهيئة العامة لسوق المال على جهودهم المبذولة والشكر موصول لمجلس الإدارة المنتهية و لايته وكل المعنيين لتعاونهم ودعمهم المستمر للشركة.

مرفق القرار الصادر من الهيئة العامة لسوق المال









# Sultanate of Oman Capital Market Authority



المُنيَّتَا لَعَامَتا لِينَوْقَ الطَالَ

مكتب الرئيس التنفيذي

### قرار إداري

# رقم خ/۷۲/۱۹/۲۹م

بحل مجلس إدارة شركة الحسن الهندسية (ش.م.ع.ع) وتعيين مجلس إدارة مؤقت لحين اختيار مجلس إدارة جديد

استناداً إلى قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم ٢٠١٩/١٨، وإلى موافقة مجلس إدارة الهيئة في اجتماعه المنعقد بتاريخ ٢٠١٩/٨/٢٨ مناء على مذكرة العرض المرفوعة اليه من الهيئة والموضح بها الأسباب الموجبة لهذا القرار بناء على المادة (١٤٨) من قانون الشركات المشار اليه أعلاه، وبناء على ما تقتضيه المصلحة العامة.

### تقرر

المادة الاولى: يحل مجلس إدارة شركة الحسن الهندسية (ش.م.ع.ع) الحالي.

المادة الثانية: يعين مجلس إدارة مؤقت لتسيير أعمال شركة الحسن الهندسية (ش.م.ع.ع)، لمدة ثلاث سنوات قابلة للتمديد بقرار من الهيئة، برئاسة الفاضل/ على محمد جمعة اللواتي وعضوية كل من:

عضوأ	١ .الفاضل/ عبدالله بن سعيد الشعيلي
عضوأ	٢.الفاضل/ بهاء بن محمد رضا اللواتي
عضوأ	٣.الفاضل/ السلط بن محمد الخروصي
عضوأ	٤.الفاضلة/ الهام بنت مرتضى حبيب آل حميد
عضوأ	٥. الفاضل/سعيد بن سلام الشقصي
عضوأ	٦.الفاضل/ زبير رافيز

المادة الثالثة: ينتخب المجلس في أول اجتماع له نائبا للرئيس، وتعيين أمينا للسر.

المادة الرابعة: يمارس مجلس الإدارة المؤقت جميع الصلاحيات والاختصاصات والمسؤوليات ويتمتع بكافة الحقوق المنصوص عليهما في قانون الشركات التجارية والنظام الأساسي للشركة.

المادة الخامسة: على مجلس الإدارة المؤقت العمل على اتخاذ كافة الإجراءات والخطوات اللازمة لتنظيم وإعادة هيكلة الشركة بما يكفل استقرار وضع الشركة المالي وإزالة أسباب الخطر الذي لحق بالشركة ومساهميها.

المادة الثالثة: يعمل بهذا القرار اعتبارا من تاريخ صدوره.

عبدالله بن سالم بن عبدالله السالمي الرئيس التنفيذي



صدر في: >\محرم ١٤٤١هـ الموافق: >\ سبتمبر ٢٠١٩م

### Al Hassan Engineering Co. S.A.O.G.

al Hassan

الحلول الهندسية من خلال الكفاءات البشرية

Engineering Solutions Through People Power

Engineering, Procurement & Construction Contractor in Oil, Gas, Petrochemicals, Power, Water & Wastewater Sectors (Civil, Structural, Mechanical, Electrical, Instrumentation, Painting, Coating & Pipeline Disciplines)

Date: 12 SEPT 2019

In continuation of efforts to ensure sustainable operations of Al Hassan Engineering Co. SAOG, Capital Markets Authority (CMA) after consultation with relevant stakeholders have issued a decision to dissolve the current Board of Directors of the Company and appoint a temporary Board of Directors that will appoint a permanent Board going into the future.

Attached is the decision as issued by the CMA.

The outgoing BoD and the management would like to thank CMA and all the stakeholders for their cooperation and support.











### Al Hassan Engineering Co. S.A.O.G.

al Hassan

<mark>شركة الحسن الهندسية</mark> ش.م.ع.ع

الحلول الهندسية من خلال الكفاءات البشرية

Engineering Solutions Through People Power

Engineering, Procurement & Construction Contractor in Oil, Gas, Petrochemicals, Power, Water & Wastewater Sectors (Civil, Structural, Mechanical, Electrical, Instrumentation, Painting, Coating & Pipeline Disciplines)

# Administrative Decision No. /Kh/73/2019

Dissolution of the Board of Directors of Al-Hassan Engineering Company S.A.O.G and appointment of an interim Board of Directors to appoint a permanent Board of Directors.

Pursuant to the Commercial Companies Law promulgated by Royal Decree No. 18/2019, and to the approval of the Board of Directors of the Authority at its meeting held on 28/08/2019, based on the memorandum submitted to it by the Authority containing the reasons for this decision pursuant to Article (148) of the Companies Law referred to him above.

Based on the public interest:

#### Decision

First Article: The current Board of Directors of Al-Hassan Company S.A.O.G. is dissolved.

Second Article: A temporary Board of Directors is appointed to conduct the operation of Al-Hassan Engineering Company S.A.O.G for a period of three years, which may be extended subject to a decision by the Authority. The Board of Directors shall be Chaired Mr. Ali Mohammed Jumah Al Lawati & membership shall be as follows:

1-	Abdulla Said Al Shuely	Member
2-	Baha Mohammed Redha Al Lawati	Member
3-	Al Salt Mohammed Al Kharusi	Member
4-	Ilham Murtadha Habib Al Hameed	Member
5-	Said Salam Al Shaqsi	Member
6-	Zubair Rafeez	Member

Third Article: The interim Board in its first meeting shall elect Vice chairman and company secretary

**Fourth Article:** The interim Board shall exercise all powers, authorities and responsibilities and will have right to all rights and privileges in accordance with the commercial company law

**Fifth Article:** The interim Board shall take necessary actions, steps, organizational changes etc. to ensure the continuity of operations, financial stability and mitigate risks to shareholders.

Six Article: This decision is effective as on from the date of issue

Signed/-

Abdullah bin Salim bin Abdullah Al Salmi

Chairman

**Capital Markets Authority** 

Issued date:

12 SEPT 2019

12 Muharram, 1441 Hijri









